
Kedves búvárok, kedves sporttársak! 
 
Papp Gábor vagyok, ezúton is köszönöm és megtiszteltetésnek tartom, hogy 
a Magyar Búvár Szakszövetség Elnöki posztjára jelölést kaptam, 
megválasztásom esetén a bizalmat meg fogom szolgálni, ám sok munka vár 
ránk, sokatokra számítok a jövőben is. Mindig is szerettem építkezni, 
eredménycentrikus vagyok és hiszek a csapat erejében! 
 
Múlt és jelen 
Több évtizede vagyok sportoló, több korosztályban is szereztem bajnoki 
címeket uszonyos úszásban, majd tájékozódási búvárúszásban, voltak 
válogatott szerepléseim, érmeim, helyezéseim. A búvárúszást 1995-ben hagytam abba, de a sport továbbra 
is az életem része maradt, a szabadidősport több sportágában azóta is aktív vagyok: úszom, futok, 
kerékpározom, triatlonozom, síelek, snowboardozom és golfozom. Szenior korosztályokban újra elkezdtem 
versenyezni. 
Évekig voltam a Nemzeti Sport divízióvezetője majd az utóbbi 6 évben sportesemények értékesítésében 
vettem részt és több sportági szövetséggel is dolgoztam együtt szorosan, személyes jó kapcsolatom van 
Magyarország sportvezetésének több vezetőjével. 
 
Jelen és jövő 
A Magyar Búvár Szakszövetség minden magyarországi búvár szövetsége, sportolóké és szabadidős búvároké 
egyaránt és elsősorban szakmai szervezet. 
Az Elnökség és ezáltal a Szövetség alapvető feladata, hogy biztosítsa a hatékony és átlátható működést, 
fenntartva és építve következetes kereteket alakítson ki a búvárok sportági, szakmai és technikai 
szabályozásának és a fejlődésnek. 
 
Legfontosabb területek: 

• hosszútávú stratégia kialakítása -> sportágfejlesztés, az utánpótlás nevelés, regisztrált búvárok 
számának növelése 

• a Szövetség stabil működése -> gazdasági hatékonyság növelés, szabályozott folyamatok 
egyszerűsítése és átláthatósága, többletforrások szerzése, a kapott támogatások hatékony 
felhasználása 

• korszerű és fejleszthető versenyrendszer megteremtése -> a sportágak népszerűsítése, a sportolói 
bázis növelése 

• a versenysport kritériumainak, válogatási elveinek és a versenyszabályzatok modernizálása és 
transzparenciája -> az eredményesség hosszútávú fenntartása 

• a szabadidős búvárkodás egységének megteremtése, az új technikák és a képzett búváraink magas 
szintű tudásának és tapasztalatának kiaknázása -> pl. környezetvédelem és társadalmi 
felelősségvállalás 

• az aktív és tenni akaró búvárok mozgósítása, a belső ellenétek felszámolása, az energiáink 
integrálása - > legyen tényleg baráti az atmoszféra, legyen párbeszéd, legyenek közös célok és 
legyenek világos döntések 

• a mai infotechnológia számtalan lehetőséget biztosít egy Szövetség számára, így a fontos feladatok 
egyike lesz min. 2.0-ára fejleszteni az alkalmazott eszközöket  

o ranglisták, minősítések, regisztrációk, tagságok kezelése 
o kommunikáció, kapcsolattartás és információ közvetítés 
o  

Az elmúlt évek során sokan időt és energiát nem kímélve tettek önzetlenül a búvárokért, a szövetségért, azt 
megígérhetem az új Elnökség megtartja és átveszi, ami eddig is jól működött, viszont nagyobb sebességre 
kapcsolunk mert messze több potenciál van a lehetőségeinkben. Aknázzuk ki együtt! 
Budapest, 2020. március 13. 
 
Sportbaráti üdvözlettel, 
Papp Gábor 
+36302315308 
pppgbr@gmail.com 
 

mailto:pppgbr@gmail.com

